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Ciolacu: Facem un program de guvernare cu care mergem în coalitie; PSD nu va

veni cu taxe noi, doreste un echilibru corect

Presedintele Camerei Deputatilor, liderul PSD Marcel Ciolacu, a declarat, miercuri, ca social democratii

lucreaza la un nou program de guvernare care va fi supus aprobarii în coalitie, mentionând ca PSD nu va

veni cu noi taxe, ci doreste un mediu de afaceri egal pentru toata lumea.

 

"Noi facem un program de guvernare cu care o sa mergem în coalitie pentru ca nu va fi programul de guvernare al

PSD, nici al PNL, nici al UDMR, va fi un program de guvernare al coalitiei si al Guvernului României", a afirmat

Ciolacu.

 

Întrebat daca PSD are în vedere masura reducerii TVA la alimentele de baza, Ciolacu a spus ca este "insuficienta".

 

"În acest moment, echipele de lucru încearca sa gaseasca cea mai buna solutie pentru ca preturile la alimente

reprezinta componenta cea mai mare din inflatie. Şi ne-am asumat ca acest an sa terminam cu inflatia de o singura

cifra si atunci o sa venim cu solutii pentru a diminua inflatia. (...) O sa venim cu solutii. E o masura insuficienta

doar micsorarea TVA, s-a mai facut acest lucru în România si într-o luna de zile s-a revenit la preturi, cred ca nu

vrem sa ne pacalim", a afirmat liderul PSD.

 

Legat de posibilitatea cresterii pretului la combustibil, Ciolacu a spus: "Sa vedem ce se întâmpla. Totusi este în

niste limite suportabile. Au trecut emotiile în acest moment".

 

El a spus ca PSD nu va veni cu noi taxe, ci doreste un mediu de afaceri egal pentru toata lumea.

 

"Nu am vorbit nici de optimizare fiscala, nici de externalizarea profitului, nu am vorbit de absolut nimic în acest

sens. Eu am vorbit de un mediu de afaceri egal pentru toata lumea. Concret, cu totii ne dorim si mari investitori si

micii investitori si IMM-urile si Horeca, absolut toata lumea. În acest moment, tot capitalul românesc plateste 1%,

dupa cum bine stiti, microîntreprinderile, din cifra de afaceri, un minim. Nu vorbesc despre dubla impozitare. Ca

sa lamurim, ca am vazut si eu breaking news-urile ca vine PSD cu noi taxe, ca vine Ciolacu cu noi taxe. (...) Sa

lamuresc stirile de ieri (...). PSD nu vine cu noi taxe, PSD nu mareste, PSD doreste sa creeze un echilibru corect în

România. Nu poate sa fie unii sa optimizeze fiscal, cred ca perioada optimizarii fiscale a cam luat sfârsit. (...) Cred

ca intram într-o perioada de parteneriat corect, concurential, trebuie sa fim cu totii egali", a explicat Ciolacu.

 

Liderul PSD a mai spus ca "daca unii optimizeaza si au niste posibilitati mai mari omoara tot ce creste si tot

capitalul românesc", iar acest lucru "nu este corect". El a respins acuzatiile ca aceasta masura ar putea fi

discriminatorie.

 

"Nu cred în aceasta poveste. Ştiti când a venit Partidul Social Democrat, reglementam pretul la energie, toata

lumea a spus ca va fi un dezastru, în primul rând nu va mai fi energie. Noi am anuntat ca nu poate sa fuga nimeni

cu energia în servieta. Daca ar fi facut când am spus noi, n-am fi avut astazi o inflatie de 16%. Ce ma multumeste

este faptul ca macar am facut-o în martie, ca daca nu o faceam în martie, aveam inflatie 30%. Când vorbeam noi

de taxa de solidaritate, nimeni nu accepta acest lucru. În momentul acesta, Comisia si Uniunea Europeana vine cu

o taxa de solidaritate la nivel european", a mai spus Ciolacu.

 

Marcel Ciolacu a mai spus ca decizia va fi luata transparent dupa discutii si cu mediul de afaceri si populatia.

 

Ciolacu a mentionat ca exista discutia privind posibilitatea reducerii taxarii pe munca, aratând ca astfel poate fi

tinuta forta de munca în tara.
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"Ştiti ca avem o crestere economica, este una dintre cele mai mari cresteri economice. În mare parte cresterea

economica se datoreaza consumului. Încercam sa gasim solutiile astfel încât cresterile economice sa fie bazate pe

productie si mai putin pe consum. Nu poti sa mentii o crestere economica pe consum mult timp si atunci cautam

solutii. Cea mai importanta este sa avem investitii. (...) Ca sa sustii investitiile trebuie doua lucruri, ele sa fie

finantate (...) si îsi trebuie forta de munca. Cum îti mentii forta de munca în România? (...) Cel mai important este

sa-i tinem pe românii nostri în tara", a explicat Ciolacu, adaugând ca este o discutie corecta.

 

El a spus ca vor fi si alte masuri, care vor putea fi implementate în anul fiscal viitor si vor fi pe termen mediu.
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